
Erhvervsudvalget

Til: Erhvervsministeren

Dato: 26. marts 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

ERU alm. del

Spørgsmål 425
Vil ministeren fortælle, hvorfor der fortsat ikke er nedsat en arbejdsgruppe, der skal
kigge på kompensationsspørgsmålet jf. den politiske aftale om epidemiloven, og herunder
oplyse
a) hvornår arbejdsgruppen bliver nedsat,
b) hvornår der præcist aflægges rapport for arbejdsgruppen,
c) hvornår de politiske forhandlinger i efteråret starter?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Mona Juul (KF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Mona.Juul@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Anni Matthiesen
formand
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